
VAŽNA IZJAVA O ŽENSKI ŠOLSKI 
IZOMIKl. UREDNIŠTVO. 

Na drugx'm , mestu poročamo, kako 
odlične zag-ovornike je imelo žensko delo 
kot polnovredno z moškim v is terskem 
deželnem zboru v osebi hrvatskih vzor-
rodoljubo vposlancev g g . Spinčića, Lagin je 
in dr. N a tem mestu p a s e nam je spominjati, 
druzega »slovenskega moža-odličnjaka, ki se? 
j e nedavno odločno izrekel za večjo šolsko: 
izomiko ženstva. T a mož je gospod Ivan; 
Hribar , že tretjič izvoljeni in potrjeni župan 
s lovenske stolice — bele Ljubljane. 

Povodom svojega zapriseženja za tretjo 
župansko dobo dne 3. avgus t a letos, se je 
g o s p . Ivan Hribar v svojem govoru spo
minjal I. m e s t n e v i š j e d e k l i š k e 
š o l e v Ljubljani s sledečimi toplimi be
sedami : 

»Ne manje važna se mi /di popolnitf.'v 
zavoda, kateremu je bila prva moja skrb 
posvečena, ko s te me leta 1 8 9 6 . poklicali 



na čelo mestni upravi. Cesarja I-"ranca J o 
žefa I. mestno višjo dekliško šolo, ki pod 
spretnim vodstvom prav sijajno uspeva in 
doseza najpopolnejše učne uspehe, tako da 
se danes v strokovnjaških krogih smatra 
za jeden najboljših učnih zavodov te vrste,, 
treba bode po mojem menenju v smislu, 
ministerskega regulat iva za višje dekliške 
šole preustrojiti v šestrazreden licej. R e s , 
da taka preustrojitev prouzroči mestni ob
čini nekaj novih stroškov ; toda v sedanji 
dobi, ko je tudi ?enstvo stopilo v življenja 
tekmovalni boj, in g lede na to, da je omi
kana in prosvetljena žena in mati pravi 
b lagos lov za rodbino, za ž e n s k o š o l s k o 
i z o m i k o n i k d a r d o s t i n e s t o r i m o . 
.Sicer je pa pričakovati , da bode učna 
uprava, ki po drugod ženske liceje prav 
izdatno podpira, tudi našemu naklonila 
mnogo višji letni prispevek, kakor g a uživa 
višja dekl iška šola seda j« . 

Torej : . . . »v sedanji dobi, k o j e tudi 
ženstvo stopilo v življenja tekmovalni boj , 
in g lede na to, da je omikana in razsvet
ljena žena in mati pravi b lagos lov za rod
bino, za žensko šolsko izomiko nikdar za-
dAsti ne s tor imo«. Od s rca smo hvaležni 
g . županu Hribarju za te odločne besede 
ob tako važni in resni priliki. 

Ne le, da nam je v posebno zadošče
nje, da se je tako odličen veljak izrekel 
za čim večjo šolsko izobrazbo ženstva ter 
tudi priznal opravičenost sodobnega žen
s k e g a gibanja, kar zagovarjat i in propa
girati je cilj in na loga našega lista, marveč 
nam gornje besede tudi svedočijo in jam
čijo, da se bo v središču Slovens tva tudi 
v bodoče d e l a l o v tem smislu. In to je , 
kar nas sosebno veseli ter navdaja z nado 
v lepšo bodočnost. . . . 

S icer pa je dični ljubljanski župan, g . 
Ivan Hribar , že večkrat pokazal, da ve 
ce:iiti ženo tudi tedaj, kadar ista nastopa 
v javnosti . T a k o se je n. pr. na banketu 
25 letnice »Edinosti« priznalno spominjal 
tudi »S lovenke« , za kar mu je bilo sosebno 

tržaško ženstvo hvaležno. V s a k a .Slovenka 
mora pač z veseljem pozdraviti namero g . 
župana Hribarja, da tudi slovensko ženstvo 
dobi svoj 1'cej. 


